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Protokół Nr LIII / 22 

z LIII sesji Rady Miejskiej w Ropczycach w dniu 30 września 2022 r. 

 

Prowadzący obrady (otwieranie i zamykanie dyskusji nad poszczególnymi punktami porządku 

obrad, udzielanie głosu, przeprowadzanie głosowań, ogłaszanie wyników głosowań, 

wykonywanie innych czynności składających się na prowadzenie obrad): Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Ropczycach – p. Grzegorz Bielatowicz. 

Czas trwania sesji: ok. 13.30 – 14.00. 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Ropczycach ul. Krisego 1, sala konferencyjna 109. 

Przebieg obrad, streszczenia przemówień i dyskusji: 

 

1. 

Przewodniczący Rady – pan Grzegorz Bielatowicz otworzył 53 sesję Rady Miejskiej  

w Ropczycach.  

Powitał uczestników sesji oraz osoby oglądające transmisję obrad sesji Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do zebranych o powstanie w celu uczczenia pamięci 

zmarłego 15 września bieżącego roku Stanisława Mazura Dyrektora Zespołu Obsługi Jednostek 

Oświatowych w Ropczycach. 

Minuta ciszy. 

 

Przewodniczący Rady zarządził sprawdzenie kworum za pośrednictwem systemu e-sesja.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. Stwierdził, że w sesji 

uczestniczy 21 radnych.  

 

Przewodniczący Rady  poinformował, że: Obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz nagrania obrad są udostępnione  

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Urzędu Gminy. Uczestnicząc  

w sesji Rady Miejskiej wyrażacie państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich 

danych osobowych, w myśl przepisów rozporządzenia o ochronie danych RODO. 

 

2. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są wnioski w sprawie zmian do porządku obrad.  

Burmistrz Ropczyc p. Bolesław Bujak - Proszę o zgodę na wprowadzenie do porządku obrad 

dzisiejszej sesji w punkcie 4.9 projektu uchwały dotyczącej zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej naszej gminy i proszę o zgodę na autopoprawkę do projektu 4.8. Ta autopoprawka 

dotyczyłaby zmian w budżecie gminy na bieżący rok, autopoprawka, którą przedstawiała na 

komisjach pani skarbnik i również dzisiaj ją przypomni.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że został zgłoszony wniosek o zmianę w porządku obrad 

tj.: w punkcie 4.8 autopoprawka projektu uchwały i wprowadzenie punktu 4.9 uchwała  
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w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Ropczyce na lata 2022 - 2032  

z projektem uchwały.  

Innych wniosków nie zgłoszono.  

 

Wnioskowana zmiana do porządku obrad została wprowadzona przy: za 21, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Zmiany do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z 52 sesji Rady Miejskiej.  

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał:  

1) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji.  

2) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji.  

3) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji.  

4) Uchwała w sprawie uchwalenia X. zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ropczyce  

5) Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

nr 10/3/2010 terenu zabudowy usługowej, produkcyjnej, mieszkaniowej oraz komunikacji  

w Ropczycach  

6) Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

nr 13/1/2018 w miejscowości Ropczyce  

7) Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na 2023 rok w zakresie wydatków 

inwestycyjnych o wartości przekraczającej kwoty ustalone w budżecie na 2022 rok  

8) Uchwała w sprawie: zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2022 rok 

9) Uchwała w sprawie w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Ropczyce 

na lata 2022-2032. 

5. Sprawy różne.  

6. Zamknięcie sesji. 

 

3.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu z 52 sesji Rady Miejskiej.  

Brak zgłoszeń. 

Protokół z 52 sesji Rady Miejskiej został przyjęty przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0. 

 

4. 

4.1) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji – Przewodniczący Rady. 

Rozpatrzenie petycji w sprawie obniżenia stawki VAT na drewno opałowe. Treść petycji 

przekazana Radzie oraz zamieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie stanowiska Komisji skarg, wniosków i petycji 

w wyżej wymienionej sprawie.  
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Radna p. Genowefa Ciosek – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji 

poinformowała, że Komisja skarg, wniosków i petycji zajmowała się petycją dotyczącą 

obniżenia stawki VAT na drewno opałowe na dwóch posiedzeniach 25 sierpnia i 23 września. 

Wynikiem pracy komisji jest projekt uchwały w którym proponuje się, aby nie uwzględnić 

petycji. Uzasadnienie tej sprawy. Ustawa o samorządzie gminnym określa katalog zadań 

gminy. Nie zawiera on kompetencji do ustalenia stawek podatku od towarów i usług. Również 

inne ustawy nie przyznają radom gmin kompetencji w tym zakresie. Obecnie tematyka źródeł 

energii i paliw, ich dostępności jest to bardzo złożone i zmieniające się dynamiczne 

zagadnienie. Mając na uwadze te argumenty proponuje się nie uwzględnić wyżej wymienionej 

petycji. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji została podjęta przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0. 

 

4.2) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji – Przewodniczący Rady. 

Rozpatrzenie petycji o podjęcie przez Radę Miejską w Ropczycach uchwały w sprawie 

zwrócenia się z apelem do Ministra Infrastruktury o uwzględnienie w aktualizowanym Planie 

zarządzania ryzykiem powodziowym dla obszaru dorzecza Wisły budowy mokrego zbiornika 

przeciwpowodziowego Góra Ropczycka na rzece Budzisz, na terenie miejscowości Sędziszów 

Małopolski, Góra Ropczycka, Zagorzyce w gminie Sędziszów Małopolski, Województwo 

Podkarpackie, jednocześnie usunięcia z wyżej wymienionego planu budowy suchego zbiornika 

przeciwpowodziowego Góra Ropczycka na rzece Budzisz. Treść petycji przekazana Radzie 

oraz zamieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie stanowiska Komisji skarg, wniosków i petycji 

w wyżej wymienionej sprawie.  

 

Radna p. Genowefa Ciosek – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji 

poinformowała, że Komisja skarg, wniosków i petycji zajmowała się petycją dotyczącą zmiany 

rodzaju zbiornika przeciwpowodziowego Góra Ropczycka na rzece Budzisz i pracowała na 

dwóch posiedzeniach 25 sierpnia i 23 września bieżącego roku. Wynikiem pracy komisji jest 

projekt uchwały o nieuwzględnienie petycji z uwagi na właściwości miejscową. Obszar  

o którym mowa w projekcie uchwały podlega pod gminę Sędziszów Małopolski.  

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji została podjęta przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0. 

 

4.3) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji – Przewodniczący Rady. 

Rozpatrzenie petycji o utworzenie młodzieżowej rady gminy. Treść petycji przekazana Radzie 

oraz zamieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej.  
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Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie stanowiska Komisji skarg, wniosków i petycji 

w wyżej wymienionej sprawie.  

 

Radna p. Genowefa Ciosek – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji 

poinformowała, że Komisja skarg, wniosków i petycji petycją o utworzeniu młodzieżowej rady 

gminy zajmowała się na posiedzeniu w dniu 23 września. Wynikiem pracy komisji jest projekt 

uchwały o nieuwzględnienie petycji z uwagi na niespełnienie warunków ustawy o samorządzie 

gminnym, która określa podmioty, które mogą wystąpić o utworzenie takiej rady. Podmiot, 

który wystąpił o utworzenie rady nie jest uprawniony do takiej inicjatywy uchwałodawczej. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji została podjęta przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0. 

 

4.4) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia X. zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ropczyce – Kierownik Referatu 

Gospodarki Przestrzennej – p. Józef Krzych. 

Projekt uchwały dotyczy uchwalenia X zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego. Załącznikami do niniejszej uchwały są tekst ujednolicony 

studium, ujednolicony rysunek uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego, ujednolicony 

rysunek kierunków zagospodarowania przestrzennego, ujednolicony rysunek uwarunkowań  

i kierunków rozwoju w zakresie infrastruktury technicznej, dane przestrzenne stanowiące 

załącznik nr 5 do niniejszej uchwały. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Obszar 

objęty X zmianą studium zasadniczo nie jest zurbanizowany, stanowi obszar odłogowanych, 

ugorowanych gruntów ornych klasy III, IV. Na niewielkich powierzchniach występują 

pastwiska a także grunty zadrzewione, zakrzewione, występują pojedyncze budynki 

mieszkalne. Obszar znajduje się pomiędzy ulicą Wyszyńskiego w Ropczycach a zespołem 

basenów kąpielowych. Na tym obszarze obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego nr 10/2/2010 terenu zabudowy usługowej, produkcyjnej, mieszkaniowej oraz 

komunikacji w Ropczycach. Zmiana wprowadza obszar zabudowany, który może być 

przeznaczony pod zabudowę, w tym funkcjonalnie predysponowany do zainwestowania na cele 

zabudowy mieszkaniowo-usługowej 3 MNU, w miejsce terenu usługowego.  

 

Radny p. Zenon Charchut – Przewodniczący Komisji ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju 

gospodarczego poinformował, że Komisja ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju 

gospodarczego obradowała na posiedzeniu w dniu 29 września i opiniowała projekty uchwał 

na dzisiejszą sesję: projekt 4.4 w sprawie uchwalenia X zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ropczyce, projekty uchwał 4.5 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nr 10/3/2010 i projekt 

uchwały 4.6 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego numer 

13/1/2018. Opinia pozytywna. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 
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Uchwała w sprawie uchwalenia X. zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ropczyce  została podjęta przy: za – 21 

głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.5) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego nr 10/3/2010 terenu zabudowy usługowej, produkcyjnej, mieszkaniowej oraz 

komunikacji w Ropczycach – Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej – p. Józef Krzych. 

Projekt uchwały dotyczy uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego nr 10/3/2010 terenu zabudowy usługowej, produkcyjnej i mieszkaniowej oraz 

komunikacji w Ropczycach, przyjętego uchwałą nr L/588/10 Rady Miejskiej w Ropczycach  

z 28 czerwca 2010 roku. Zmianą objęte są obszary pomiędzy ulicą Wyszyńskiego a zespołem 

basenów kąpielowych oraz obszar przy ul. Skorodeckiego przeznaczony pod zabudowę 

mieszkaniową jednorodzinną. W obszarze pomiędzy ulicą Wyszyńskiego a zespołem basenów 

kąpielowych obszary przeznaczone do tej pory na cele usługowe zmienia się ich przeznaczenie 

na zabudowę mieszkaniowo-usługową, natomiast w obszarze przy ul. Skorodeckiego linię 

zabudowy obowiązującą zmienia się na linie nieprzekraczalne. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

nr 10/3/2010 terenu zabudowy usługowej, produkcyjnej, mieszkaniowej oraz komunikacji  

w Ropczycach została podjęta przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.6) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego nr 13/1/2018 w miejscowości Ropczyce – Kierownik Referatu Gospodarki 

Przestrzennej – p. Józef Krzych. 

Projekt uchwały polega na uchwaleniu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego numer 13/1/2018 przyjętego uchwałą nr LIX/566/18 Rady Miejskiej  

w Ropczycach z dnia 15 października 2018 roku. Zmiana planu polega na tym, że obszar 

dotychczasowy 1 UKS dzieli się na dwa obszary: 5U i 1UKS, jest to obszar przy ulicy Zielonej 

a ponadto obszar 6U, również dzieli się na dwa obszary: 6U i 7KD przeznaczony pod drogę 

dojazdową, która pozwoli na skomunikowanie tych obszarów od ulicy Grunwaldzkiej i od ulicy 

Zielonej. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

nr 13/1/2018 w miejscowości Ropczyce została podjęta przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0. 

 

4.7) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na 2023 rok  

w zakresie wydatków inwestycyjnych o wartości przekraczającej kwoty ustalone w budżecie 

na 2022 rok – Skarbnik Gminy – p. Beata Malec. 
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Projekt uchwały dotyczy zaciągnięcia zobowiązań na 2023 rok w zakresie wydatków 

inwestycyjnych w łącznej kwocie 158 325 zł, z przeznaczeniem na zadania: budowa drogi 

gminnej wraz z niezbędną infrastrukturą przy ulicy 3 Maja, remont drogi gminnej  

w miejscowości Niedźwiada - Kolawa, budowa drogi gminnej zlokalizowanej przy drodze 

wojewódzkiej w miejscowości Okonin oraz przebudowa drogi gminnej Lubzina - Brzezówka.  

 

Radny p. Stanisław Marć – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 29 września pozytywnie zaopiniowała 3 projekty na 

dzisiejszą sesję: projekt 4.7 zaciągnięcie zobowiązań inwestycyjnych na 2023 rok dotyczących 

inwestycji na drogach gminnych, projekt 4.8 zmiany w budżecie, projekt 4.9 zmiana 

wieloletniej prognozy finansowej. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na 2023 rok w zakresie wydatków 

inwestycyjnych o wartości przekraczającej kwoty ustalone w budżecie na 2022 rok została 

podjęta przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.8) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2022 

rok - Skarbnik Gminy – p. Beata Malec. 

Projekt dotyczy zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2022 rok. W projekcie tym zwiększa 

się dochody w łącznej kwocie 121 872 zł w poszczególnej klasyfikacji budżetowej, podział 

dochodów przedstawiono w tabeli nr 1. Tabela nr 2 przedstawia wydatki zgodnie z klasyfikacją 

związane z wydatkowaniem wzrostu dochodów. Równocześnie projekt uchwały wskazuje 

autopoprawkę, odnosi się do paragrafu 2 w którym dokonuje się przeniesienia planowanych 

wydatków budżetowych w łącznej kwocie 620 620,01 zł. W tabeli numer 3 są przeznaczone 

wydatki związane z przesunięciami zadań zrealizowanych przez Miejsko-Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej, przez placówki oświatowe oraz przez Urząd Miejski w Ropczycach.  

W projekcie uchwały w związku ze zmianą rozporządzenia Ministra Finansów w sprawie 

szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów, rozchodów oraz środków 

pochodzących ze źródeł zagranicznych dokonuje się zmiany klasyfikacji dochodów  

i wydatków związanych z pomocą obywatelom Ukrainy. Dotyczy to ustawy o pomocy 

obywatelom Ukrainy z 12 marca 2022 roku. Te zmiany, które wskazywane są po stronie zmiany 

klasyfikacji wskazuje tabela nr 4 i tabela nr 5. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Uchwała w sprawie: zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2022 rok została podjęta przy: za 

– 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.9) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Ropczyce na lata 2022-2032 - Skarbnik Gminy – p. Beata Malec. 

Projekt dotyczy zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Ropczyce na lata 2022-

2032. Załącznik nr 1 przedstawia wszelkie zmiany dokonane od ostatniej uchwały budżetowej, 
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które dotyczą zwiększenia lub zmniejszenia dochodów, wydatków, przychodów, rozchodów. 

Załącznik nr 2 dotyczący przedsięwzięć nie ulega zmianie. Wszelkie objaśnienia dotyczące 

zmian tabeli cyfrowej czyli tabeli numer 1 są zawarte w objaśnieniach jako załącznik nr 3. 

Jednocześnie projekt uchwały zwiększa zakres upoważnienia Burmistrza Ropczyc do 

zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach 

następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające 

płatności wykraczają poza rok budżetowy a mianowicie zawieranych na czas określony  

w zakresie zimowego utrzymania dróg do kwoty 600 000 zł. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Ropczyce na lata 2022-

2032 została podjęta przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

5. 

Przewodniczący Rady poinformował, że najważniejszymi dokumentami przekazanymi Radzie 

w ostatnim okresie są: informacja z przebiegu wykonania budżetu gminy Ropczyce, informacja 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, informacja o przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2022 roku.  

 

Radny p. Andrzej Rachwał - Mam prośbę, którą do mnie zgłosili mieszkańcy odnośnie 

oznakowania dwóch ulic słupkami informacyjnymi, że zaczyna się ulica. Chodzi o ulicę Polną 

na dole koło wjazdu i na górze od ulicy Leśnej bo w tej chwili korzysta dużo ludzi z tej drogi  

i tłumaczą, że przejedź Polną bo Leśna jest zamknięta ale nie ma oznakowania i niektórzy nie 

wiedzą bo bocznych dróg jest trochę. Dwa słupki do wstawienia to nie jest dużo i jeszcze jedna 

ulica o którą pani wielką awanturę zrobiła, że zabraliśmy jej słupek informujący o tej ulicy na 

ulicy Sikorskiego. Taka prawda jest, że na początku Cukrowni tego słupka nigdy chyba nie 

było, może był, może ktoś wywrócił. Jeszcze jedna sprawa odnośnie chodnika to jest nie nasz 

chodnik tylko przy ulicy wojewódzkiej na ulicy 3 Maja, chyba 100 metrów za skrzyżowaniem 

z obwodnicą, na długości nie więcej jak 10 metrów jest zapadnięty bardzo chodnik. Teraz 

jeszcze przy odśnieżaniu to chodnik się rozleci całkiem. To jest 10 metrów wymiany czy 

ułożenia kostki. Trzeba ją poprawić ale zaznaczam, że to nie jest nasza droga. Proszę  

o interwencję.  

 

Radny p. Henryk Kędziora - Ja chciałbym się tutaj zwrócić do prezesa PEC-u inżyniera 

Dulibana, w związku z tym, że od 1 października rusza ogrzewanie, obowiązuje nowa taryfa 

dla ciepła i zwracają się do mnie mieszkańcy o pewną sprawę. Wiadomo, że my głównymi 

odbiorcami jesteśmy ciepła i chcielibyśmy, w związku z tym, że otrzymaliśmy te taryfy, 

otrzymaliśmy przydziały do grup taryfowych, sprawa dotyczy zakwalifikowania danych 

odbiorców do grupy taryfowej czy to WD czy to WD 1 czy to WD0. W związku z tym, że po 

tej modernizacji dążono do tego, żeby sprzedać, wyprodukować w sposób efektywny, gdzie 

przedtem mieliśmy centralny węzeł cieplny, wszyscy płaciliśmy za zaistniałe straty, teraz 

związku z nową technologią i nowym orurowaniem o małych współczynnikach małe straty 
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powodują, w związku z tym, że każdy odbiorca czy wspólnoty, czy spółdzielnie mieszkaniowe 

posiadają indywidualne węzły cieplne. Pytania dlaczego WD1, nie WD 0, gdzie jest różnica  

w cenach i tutaj taka prośba o uzasadnienie merytoryczne na piśmie dla wspólnot, czy nawet 

dla naszego administratora, że jak dzwonimy do nich, żeby mógł powiedzieć dlaczego 

Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej zakwalifikowało danych odbiorców do takiej  

i takiej grupy taryfowej. Tym bardziej, że jako monopolista na rynku ropczyckim produkcji 

energii cieplnej chcielibyśmy, żebyśmy byli traktowani po partnersku, żeby było to 

transparentne dla wszystkich. Jeszcze takie zapytanie, w związku z płatnościami odnośnie 

faktur. Dawniej było płatne tak, przesył za CO, przesył za ciepłą wodę użytkową. Dzisiaj 

przychodzą tylko do bloku dwie rury, trzecia jest zimna woda, to jest w gestii PUK-u i kwestia 

jest czy w rozliczeniu ciepłej wody użytkowej, czy w rozliczeniu CO będziemy płacić tak samo 

i tu będziemy płacić przesył czy i tu będziemy płacić przesył. Wiadomo, że to nie jest na teraz 

ale chcielibyśmy, żeby to było takie uzasadnienie na piśmie jak to w tej materii będzie 

wyglądało, żebyśmy mogli  powiedzieć swoim mieszkańcom jest tak, tak i tak bo tym bardziej, 

że ja osobiście i kolega Dariusz Mormol radny występowaliśmy jeszcze w poprzedniej 

kadencji, żeby przejść na tak zwane indywidualne węzły cieplne na wysoki parametr, żeby 

jeżeli się produkuje efektywnie, żeby efektywnie sprzedać.  

 

6.  

Przewodniczący Rady zamknął 53 sesję Rady Miejskiej w Ropczycach.  

 

Protokolanci - opracowanie:  

Elżbieta Klimek inspektor w Referacie Spraw Obywatelskich,  

Bernadeta Cholewa inspektor w Referacie Spraw Obywatelskich 

 

 


